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Svar frå ordføraren til Bondelaget. 21.11.2017

Ordføraren har alt svara på Bondelaget si fråsegn om Brannstasjonen og budsjettprosessen. H/SP har
lagt inn budsjettauke til verksemda Teknikk og Miljø. Posisjonen vil halda på antal brannstasjonar som
er i dag, men vil koma tilbake til saka når det føreligg ein heilskapleg plan for brann- og beredskap i
kommunen.
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